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PROTOKÓŁ  Nr XXVI/2013 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 18 stycznia 2013 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Beata Pastryk Przewodnicząca Rady. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14
00

, zakończyła o godz.15
00

. 

Stwierdziła kworum i poinformowała, że w obradach udział bierze 14 radnych, na ustawowy 

stan 15 radnych. Nieobecna Gabriela Iwaszko. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk burmistrz, Zbigniew Olech radca prawny, 

Marek Maślak kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie, Kazimiera Latawiec 

kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie, Waldemar Pakuła przewodniczący 

Zarządu Osiedla Golczewo i sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

obowiązującej na terenie Gminy Golczewo. 

4. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Golczewie. 

5. Projekt w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie. 

6. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania składów osobowych komisji 

stałych Rady Miejskiej w Golczewie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca obrad stwierdziła kworum  

i poinformowała, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przedstawiła porządek obrad. 
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Burmistrz Andrzej Danieluk wniósł o rozszerzenie porządku obrad i dodanie w pkt. 3 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Golczewo, ze względu na uwagi ze strony Wydziału Nadzoru  

i Kontroli Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie. 

 

W głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” wniosek burmistrza Andrzeja Danieluka został przyjęty. 

 

O godz. 14
07

 do obrad sesji dołączył radny Tomasz Bartniczuk 

 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek obrad po zmianie. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Golczewo. 

4. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

obowiązującej na terenie Gminy Golczewo. 

5. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Golczewie. 

6. Projekt w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie. 

7. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania składów osobowych komisji 

stałych Rady Miejskiej w Golczewie. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania rada przyjęła porządek obrad 10 głosami „za” 2 głosami 

„przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że protokoły z sesji zostały umieszczone na 

bip.golczewo.pl a na bieżącej sesji nastąpi przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Pozostałe 

protokoły zostaną przyjęte na następnej sesji.  

 

Radny Lech Ferdynus powiedział, że było wystarczająco czasu żeby zapoznać się z treścią 

protokołów. Zaproponował przyjęcie tych protokołów żeby nie przeciągać już tego tematu. 
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Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że protokoły zostały zamieszczone dzień lub dwa dni 

wcześniej. Stwierdziła, że nie było możliwości zapoznania się z nimi. Protokół z 28 grudnia 

został wcześniej udostępniony. Powiedziała, że nic się nie stanie jak zostaną przyjęte na 

następnej sesji. 

 

Przewodnicząca obrad zapytała czy są uwagi do protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji 12 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radna Janina Kołodzińska poprosiła o informacje dot. podjętych działań w zakresie 

przesunięcia napowietrznej linii energetycznej wysokiego napięcia przebiegającej nad 

jeziorem Szczuczym w Golczewie oraz stanu współpracy z inwestorem sp. Madama ubojni 

drobiu w Golczewie w zakresie działań zmierzających do powstrzymania i recesji degradacji 

jeziora Okonie, do której deklaracje składał przedstawiciel spółki na tzw. rozprawie wodno 

prawnej w dniu 30 sierpnia 2012 roku w Starostwie Powiatowym w Kamieniu Pomorskim. 

 

 

Ad. 3 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Golczewo. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że zmiany w uchwale podyktowane są 

dostosowaniem się do wymogów określonych w ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym oraz rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 20 czerwca 2002 

r. w sprawie Zasad techniki prawodawczej.  

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Kamieniu Pomorskim 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr XXVI/164/2013 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Golczewo, 9 głosami „za” przy 5 głosach „przeciw”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVI/164/2013 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.4 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości, obowiązującej na terenie Gminy Golczewo. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że są to inne deklaracje niż w pierwszej wersji. 

Wydział Nadzoru i Kontroli zwrócił uwagę, że we wzorze deklaracji nie uwzględniono 

częstotliwości odbioru odpadów. Wyrzucono również słowniczek. W takim kształcie zostaną 

przekazane te deklaracje mieszkańcom. Dzisiaj odbędzie się spotkanie z sołtysami dot. 

ustalenia sposobu wypełniania. Deklaracje są w miarę czytelne i nie powinno być problemów 

z wypełnianiem. Każdy będzie w stanie samodzielnie to zrobić. Wniósł o przyjęcie uchwały.  

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radna Teresa Waszczenko zapytał czy byłaby możliwość, dla osób które będą miały problem 

z wypełnieniem tych deklaracji, żeby wyznaczyć może pracownika, który by pomógł. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie uruchomiony system pomocy na razie w 

formie papierowej jak wypełnić deklaracje. Powstaną punkty konsultacyjne. W terenie będzie 

pracownik z sołtysem raz w tygodniu. To wszystko zostanie jeszcze ustalone. Mieszkańcy 

będą mieli możliwość skorzystania z punktów konsultacyjnych w ZUP i najprawdopodobniej 

w pomieszczeniach po ZEAS-ie. Dodał również, że słowniczek który był w deklaracji 

zostanie dołączony jak oddzielna kartka. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVI/165/2013 

zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, obowiązującej na terenie 

Gminy Golczewo, 13 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym sie”. 
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Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVI/165/2013 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że w związku ze złożoną rezygnacją radnej Beaty 

Pastryk z pełnienia funkcji przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, zasadnym jest odwołanie 

radnej z pełnienia tej funkcji. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVI/166/2013 

w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie, 

14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVI/166/2013 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radny Lech Ferdynus zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego co by było gdyby Rada 

nie przyjęła tej uchwały? Przepis mówi, że przewodniczący rady nie może być 

przewodniczącym Komisji Rewizyjnej ani jej członkiem. 

 

Zbigniew Olech radca prawny powiedział, że jest to potwierdzenie stanu rzeczy związanego z 

rezygnacją. Pani przewodnicząca zrezygnowała, więc nie może tam przymusowo pracować. 

Jest to uchwała, która jest wymogiem formalnym. Tak jak przy głosowaniu tajnym. 

 

Ad. 6 Projekt w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że projekt tej uchwały jest konsekwencją przyjęcia 

poprzedniej uchwały. 
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Przewodnicząca obrad poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 

 

Radny Edward Żurawski zgłosił kandydaturę radnego Marka Kalczyńskiego na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Powiedział, że jest bezpośredni, obiektywny może 

trochę nadpobudliwy ale się na pewno uspokoi i nie będzie taki. 

 

Radny Marek Kalczyński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Wanda Cieślikiewicz zgłosiła kandydaturę radnego Lecha Ferdynusa na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny był przewodniczącym Rady, wcześniej był 

przewodniczącym Komisji Rewizyjnej i uważa że sobie świetnie poradził. 

 

Przewodnicząca obrad zapytała czy radny który nie jest członkiem Komisji Rewizyjnej może 

być kandydatem na przewodniczącego Komisji? 

 

Zbigniew Olech radca prawny powiedział, że przewodniczącego Komisji wybiera się spośród 

całej Rady a nie tylko członków Komisji. 

 

Radny Lech Ferdynus nie wyraził zgody na kandydowanie na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radni nie wnieśli więcej kandydatur. 

 

Radny Lech Ferdynus zwrócił się do radnego Marka Kalczyńskiego i powiedział, że jest to 

bardzo poważne i odpowiedzialne stanowisko. Nie będzie mógł się już tłumaczyć tym, że jest 

prostym hydraulikiem. Będzie musiał zapoznać się dokładnie jakie są kompetencje 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej bo to jest jedna z najważniejszych Komisji. 

Wspomniał, że jeszcze jako przewodniczącego Rady Miejskiej dochodziły go słuchy, że 

radny zachowywał się nie w porządku wobec urzędników i wchodząc do urzędu potrafił 

wołać co trzeba mu przygotować. Teraz będzie musiał troszeczkę inną formę przyjąć i 

bardziej szanować urzędników. Powiedział również, że metody skompromitowanej CBA już 

chyba nie przejdą i śledzenie pana burmistrza i próby fotografowania i nagrywania też nie 

będą mogły być stosowane przez radnego jako przewodniczącego Komisji. Stwierdził, że nie 

wie czy radny sprosta tej funkcji. Powiedział, że z przykrością, ale będzie przeciw. 

 

Radny Marek Kalczyński odniósł się do wypowiedzi radnego Lecha Ferdynusa. Podziękował, 

za szczere, obiektywne uwagi pod jego adresem, niemniej jednak jest tylko hydraulikiem a 

kwestia jakim to społeczeństwo najlepiej ocenia. Podkreślił, że pamięta jak poszedł do szkoły 

podstawowej i nie umiał pisać, czytać myśli, że jeżeli ma być przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej to też nauczy się czytać i pisać. 

 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

. 
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Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVI/167/2012 

Projekt w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie, 8 głosami „za” 3 głosami „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVI/167/2012 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad złożyła gratulacje radnemu Markowi Kalczyńskiemu 

przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad.7 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 

komisji stałych Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że w związku z tym, że radny Lech Ferdynus złożył 

akces do Komisji Rewizyjnej wniósł o przyjęcie tej uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVI/168/2012 

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych Rady 

Miejskiej w Golczewie, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVI/168/2012 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
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Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że myślał, że radna Kołodzińska wreszcie wymyśli 

coś sama a nie czyta to co napisał mąż. Takiej samej treści pismo otrzymał i już się 

ustosunkował do jego treści.  

Odnośnie tego co burmistrz zrobił żeby poprawić tą fatalną sytuację z linią energetyczną, 

poinformował, że poszło kilka pism zarówno do Szczecina, Poznania jak i do Międzyzdrojów 

w sprawie uregulowania tej sytuacji. Jako Urząd, kilka lat temu przygotowano dokumentację, 

która przewiduje przeniesienie tej linii, która wisi nad jeziorem i przełożenie jej pod ziemią 

wokół jeziora. Taką dokumentację dostarczono do zakładu energetycznego. Było kilka 

rozmów ze Stargardem, z Międzyzdrojami, ze Szczecinem ale traktują nas niepoważnie i za 

każdym razem jest mowa, że nie mają pieniędzy, że będzie to bardzo dużo kosztowało. 

Inwestorzy twierdzą, że położenie kilometra kabla kosztuje 1 mln zł a Enea twierdzi, że od 3 

do 5 mln zł. Generalnie Eneę stać na położenie tego kabla ale nic w tym temacie nie robi. 

Zainteresowano tym tematem posła Napieralskiego i Oświęcimskiego. Mają w naszym 

imieniu złożyć interpelacje w sejmie. Dokumentację i pisma otrzymali od nas. W 

poniedziałek pan Maślak ma spotkanie z posłem Grzegorzem Napieralskim i ma prośbę o 

przypomnienie posłowi o złożonej obietnicy. Powiedział, że ma nadzieję, że coś w tym 

temacie się ruszy. W tamtym tygodniu była komisja z Enei i oglądała tą linię i zwróciła 

uwagę, że wisi ona nisko nad taflą wody a latem to jest fatalnie i nie ma dostępu do słupów i 

samej linii. Jakby coś się działo to życie byłoby narażone i naprawa kosztowałaby straszne 

pieniądze i nie byłoby jak to naprawić. Zaproponował, że może radni wyraziliby tez swoje 

stanowisko w tym temacie i wystosowali podobnej treści pismo do posłów czy Enei. Żeby ten 

temat jeszcze bardziej wzmocnić. Wspomniał, również, że rozmawiał na ten temat z prasą. 

Jeśli chodzi o pkt. 2 dot. degradacji jeziora to zrozumiał, że pan Kołodziński może nie 

wiedzieć nic na ten temat, ale radna Kołodzińska powinna wiedzieć, że właścicielem jeziora 

jest RZGW a nie burmistrz. Jeśli radna chciałaby coś wiedzieć, zaproponował, aby tam się 

udać bądź też zgodnie z właściwością operatu wodno-prawnego, skierować pismo do 

Starostwa. Powiedział, że zajął by się tym tematem ale jest zasypywany różnego rodzaju 

prośbami o udzielenie informacji publicznej przez państwa Kołodzińskich i zajmuje się tym, 

tworzy dokumenty zamiast zająć się własną robotą. 

 

Radna Teresa Waszczenko uważa, że radni powinni dołożyć się do tego tematu. Wystosować 

interpelację do stosownych władz. Powinno położyć się nacisk na ten temat ponieważ 

Golczewo jest miasteczkiem turystycznym a ten temat ciągnie się od kilkunastu lat. Skoro 

Enea nie ma pieniędzy to może znajdą się inne instytucje, które wesprą nas w tym temacie. 

Słuszne jest zająć się tym tematem i drążyć go.  

 

 

Ad. 9 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Edward Żurawski zwrócił się z prośba do burmistrza o wniesienie autopoprawki do 

uchwały dot. stawki za śmieci. Czy jest możliwość zmniejszenia tej stawki dla rodzin 

wielodzietnych? 
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Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że jest to bardzo dobry pomysł. Trzeba przemyśleć 

taką autopoprawkę i przygotować projekt.  

 

Radny Wiesław Kloch powiedział, że na jednej z sesji wrócił temat mieszkań socjalnych w 

Sosnowicach. Zapytał ile kosztował projekt na te mieszkania w Sosnowicach? 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że na najbliższej sesji udzieli odpowiedzi. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk zwrócił się z pytaniem do mecenasa Olecha. Pytanie to padło 

wcześniej przy omawianiu podatków. Czy można podzielić podatek od nieruchomości 

osobom prowadzącym działalność gospodarczą. Podzielić na dwa etapy np. osoba 

prowadząca sklep o powierzchni 1000 m i osoba prowadząca sklep o powierzchni 40 m płacą 

jednakowy podatek. Rozważyć możliwość zróżnicowania tego podatku. 

 

Zbigniew Olech mecenas, odpowiedział, że nie przygotował jeszcze odpowiedzi, ale wróci do 

tego tematu. 

 

Radny Tadeusz Leus złożył wniosek formalny aby sesje Rady Miejskiej odbywały się  

w Urzędzie Miejskim. Zaproponował aby sesje uroczyste odbywały się w GOKiS-ie. 

Stwierdził, że tu (GOKiS) się źle pracuje, radni się nie słyszą.  

 

Radny Lech Ferdynus stwierdził, że nie widzi konsekwencji w działaniu niektórych radnych. 

Nawiązał do sławetnych interpelacji radnej Kołodzińskiej, która między innymi powiedziała, 

że ludzie zgłaszają do niej taki akces, że chcą być na sesjach i w związku z tym (radny Lech 

Ferdynus jako przewodniczący Rady) blokuje przeniesienie sesji tutaj (GOKiS). To był 

postulat radnej, że jeżeli się nie zgodzi na przeniesienie sesji tutaj to zostanie odwołany. Teraz 

nie ma konsekwencji. Ci ludzie przychodzą. Czasami jest ich mniej czasami więcej. W tej 

chwili rozumie, że ten postulat, który był między innymi, żeby odwołać przewodniczącego 

rady jest nieaktualny bo został wybrany przewodniczący, który miał być wybrany, popierany 

między innymi przez panią Kołodzińską, więc wracamy tam. Stwierdził, że sprawa 

nagłośnienia jest sprawą do rozwiązania. Tutaj miejsca jest znacznie więcej, ludzie chcą 

przychodzić i przyjęło się to dobrze. Uważa, że sesje powinny tu zostać. Podkreślił jeszcze 

raz, że ta niekonsekwencja jest dla niego „przytyczkiem”, że działali nieobiektywnie. 

 

Radna Janina Kołodzińska powiedziała, że wypowiedź radnego Ferdynusa jest dla niej po raz 

kolejny ogromną satysfakcją. Zapytała czy zadała pytanie radnemu, że do niej odpowiada? 

Radna nie zadała żadnego pytania. Zapytała o co chodzi radnemu? Stwierdziła, że jest za tym 

aby te sesje odbywały się tutaj. Jest konsekwentna. Jest zgodna z radnym w tej kwestii. W tej 

chwili wniosek postawił radny Tadeusz Leus więc jeżeli coś ma to proszę bardzo. Zapytała 

dlaczego używa jej nazwiska? 

 

Przewodnicząca obrad zwróciła się do radnej Kołodzińskiej i radnego Ferdynusa o to aby nie 

spierali się na sesjach bo ta zaczyna nabierać niesmaku.  
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Radny Grzegorz Chłopek powiedział, że te sesje, które odbywają się w GOKiS-ie mogłyby 

się odbywać równie dobrze w Urzędzie, ale radni dążyli do tego aby na sesje mogło przyjść 

więcej osób. Kwestia nauczenia się przez wszystkich radnych wypowiadania swoich słów 

powoli i spokojnie aby protokolant miał czas żeby zanotować wszystkie uwagi. Nie zbliżamy 

mikrofonu blisko do ust, wypowiadamy słowa powoli i spokojnie. Nie będzie problemu żeby 

było zanotowane i żeby wszyscy usłyszeli to co każdy ma do powiedzenia. Trzeba się 

nauczyć pewnych standardów. W miarę możliwości wygospodarować środki na mikrofony 

dla każdego, może jeden na dwie osoby. Może uda się wygospodarować środki na lepsze 

wyposażenie tej sali. Lepszy sprzęt nagłaśniający.  

 

Radny Tomasz Bartniczuk odniósł się do słów radnego Lecha Ferdynusa. Powiedział, że 

radni prosili o przeniesieni sesji do GOKiS-u na 2 czy 3 sesji a przeniesiono je po 2-3 latach. 

Zaproponował, aby sesje uroczyste, bardziej ważne jak budżet czy absolutorium robić w 

GOKiS-ie a te bardziej robocze, krótkie w Urzędzie żeby nie blokować sali. Czasami jest tak, 

że zajęcia na sali są odwoływane bo jest sesja. Może przewodnicząca niech zadecyduje albo 

wszyscy radni. 

 

Roman Dorniak zapytał mecenasa w czyjej kompetencji jest organizowanie sesji, 

wyznaczanie miejsca, czasu. Rady czy przewodniczącego? 

 

Zbigniew Olech radca prawny odpowiedział, że przewodniczącego rady natomiast obsługę 

administracyjną musi zapewnić burmistrz. 

 

Radny Wiesław Kloch powiedział, że jest też za tym aby sesje odbywały się w Urzędzie. 

Zwrócił uwagę, że radny Bartniczuk jest dużo młodszy od niego i nie słyszał co mówił 

burmistrz przez mikrofon. Powiedział, że goście też się zmieszczą w urzędzie. W GOKiS-ie 

powinny być sesje uroczyste a w gminie te zwyczajne. 

 

Radny Lech Ferdynus zaproponował aby radni zagłosowali w tej sprawie i wynik głosowania 

wziąć pod uwagę. 

 

Radny Tomasz Bartniczuk powiedział, że jest za wnioskiem radnego Leusa żeby wszystkie 

sesje odbywały się w urzędzie. 

 

Radny Tadeusz Leus stwierdził, że na tym przykładzie widać, że radny Bartniczuk siedzi koło 

niego i nie rozumie. Powiedział, że czasami też nie rozumie kolegi z naprzeciwka. Stwierdził, 

że nie umie tak pracować jak wszystkiego nie rozumie. Nie rozumie i radni też nie rozumieją 

ponieważ jest złe nagłośnienie, złe miejsce i dlatego zawnioskował aby sesje robocze 

odbywały się w urzędzie a ważne dla społeczeństwa jak budżet czy podatki niech będą w 

GOKiS-ie. 

 

Radny Edward Żurawski powiedział, że był za tym aby sesje odbywały się tutaj (GOKiS) i 

nie będzie robił z siebie pajaca i nie będzie głosował teraz inaczej. Jest za tym aby sesje 

odbywały się w GOKiS-ie. 
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Radny Grzegorz Chłopek powiedział, że jeżeli radni skupią się i wsłuchają w to co inni 

mówią, a nie dyskusje do kolegi koleżanki, to zrozumieją wszystko.  

 

Radny Marek Kalczyński powiedział, że jest za propozycją radnego Leusa. Sesje robocze 

powinny odbywać się w urzędzie ponieważ do dyspozycji są pracownicy Urzędu. Są czasami 

tematy kontrowersyjne i pracownik mógłby rozwiać wątpliwości. Bardzo zasadnym jest aby 

te sesje odbywały się w urzędzie a jeżeli nie to uważa, że sesje powinny zaczynać się o 

godzinie 12 aby można było dobrze pracować dla dobra gminy. 

 

Przewodnicząca obrad zwróciła uwagę, że wszystkie projekty uchwał są omawiane na 

wspólnym posiedzeniu komisji a na sesji podejmowana jest uchwała. Na sesji nie pracuje się 

tak intensywnie. 

 

Przewodnicząca obrad zapytała kto z radnych jest za tym, aby sesje Rady Miejskiej w 

Golczewie odbywały się w Urzędzie Miejskim? 

 

W wyniku jawnego głosowania 6 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się” radni wyrazili pozytywną opinię w sprawie odbywania sesji Rady 

Miejskiej w Urzędzie Miejskim. 

 

Radny Edward Żurawski zwrócił uwagę, że burmistrz wymienił nazwisko posła 

Oświęcimskiego. Kiedy były wybory parlamentarne był pan poseł Oświęcimski i Pani 

Grabowska. Zapytał ich wtedy czy pomogą w sprawie chodnika w Kretlewie. Wysłano 

również pismo w tej sprawie do posła i do tej pory nie otrzymał żadnej odpowiedzi. Zapytał 

czy poseł Oświęcimski zrobił cos dla naszej gminy? 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że jak najbardziej tak. W ważniejszych sprawach 

kiedy prosi o pomoc to jeszcze nigdy nie odmówił. 

 

 

Ad. 10 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodnicząca obrad dokonała zamknięcia 

XXVI sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:         Przewodniczyła: 

 

    Podinspektor               Przewodnicząca Rady 

Magdalena Zając       Beata Pastryk 

 

 


